

《单词百科:rwm是什么意思?rwm怎么发音?rwm的解释和用法》

英语单词rwm是什么意思?rwm怎么读?rwm怎么发音?简答网为您整理了rwm的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



rwm怎么读

rwm的读音:['ɑ:rd' ə b ə lju:'em]

rwm的意思

1、[医][=regional wall motion]局部室壁活动;

rwm的双语例句

1、The martensitic transformation of several industrial steels was studied, such as 65 Mn, 60 Si 2 Mn , 9 CrSi, CrWMn, 5 CrMnMo and 42 CrMo.

研究了工业用钢65Mn、60Si2Mn、9CrSi、CrWMn、5CrMnMo、42CrMo淬火马氏体的形成过程.

2、Theoretical gist and practical application of reflecting wave method (rwm) used to test pile-body's quality

反射波法检测桩身质量的理论要点与实际应用

3、 The results indicate that there are routing protocol performance differences between the modified RWM and RWM.

仿真结果表明，在RWM移动模型和修改后RWM移动模型下的路由协议性能存在差别。

4、 This paper proposes a novel methodology to the problem of query intent classification based on random walk model, which is called RWM.

本文主要创新点如下：提出一种基于随机游走模型的查询意图识别算法RWM。

5、 GM-T-Dex group: treated with gentamicin (the same as GM group) and topically applied of dexamethasone through an intact RWM on right ear for one time.

局部用药组（GM-T-Dex组）：肌肉注射庆大霉素（用法同GM组），右耳经圆窗局部用地塞米松1次。

6、 Objective To design an *in vitro* experimental apparatus for round window membrane (RWM) and explore the quality control in order to provide *in vitro* data for inner ear pharmaceutical study in tropical drug delivery.

目的制备体外圆窗通透实验装置，并进行质量控制，为经中耳-内耳间跨膜药理学研究提供技术基础。

7、 Considering the diffusion effect, the RWM is able to avoid the possible deviation of water exchange induced by numerical oscillation in a convection-diffusion model and calculate the water exchange time such as residence time quickly.

该模型在考虑水体扩散效果的同时，可以有效地避免对流扩散模型中可能的数值振荡及其导致的水交换计算偏差，还可以方便快速地实现驻留时间等水交换时间尺度的计算。

8、 Methods The apparatus was designed by simulating the environment of middle ear and Scala tympani, consisting of supplying cell, receiving cell and the round polyethylene slice with RWM from guinea pigs.

方法模拟中耳腔及鼓阶外淋巴腔环境，构建由活体豚鼠的圆窗膜组织、Franz扩散池（玻璃/聚乙烯组件）组成的体外圆窗通透实验装置；

以上是简答网为您整理的rwm怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于rwm的用法、rwm的释义、rwm的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/rwm>

